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O parkach miejskich dyskutowali radni podczas posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i

Ochrony Środowiska.

W Krakowie jest 55 parków o łącznej powierzchni 466 ha (potrzebne nakłady finansowe to 218,7

mln zł). W planach jest powstanie 16 parków, które zajmą tereny 60 ha – w tym przypadku

potrzebne jest 52,5 mln zł. – To Zarząd Zieleni Miejskiej wnioskuje do Wydziału Skarbu UMK o

wskazanie kolejnych miejsc istotnych dla powstania terenów zielonych – mówił Łukasz Pawlik,

zastępca dyrektora ZZM. - Koncentrujemy się na regulacji stanów prawnych już istniejących

parków oraz pozyskaniem nieruchomości pod przyszłe parki – mówiła do radnych Marta

Witkowicz, dyrektor Wydziału Skarbu Miasta. Radny Łukasz Maślona pytał, jakie są koszty

utrzymania zieleni. Otrzymał odpowiedź, że jest to 33 mln zł w przypadku zieleni niskiej oraz

7-10 mln kosztuje utrzymanie zieleni wysokiej. Z kolei radny Włodzimierz Pietrus zwracał uwagę

na fakt, że często dziury w parkowych alejkach nie są naprawiane, a maskowane – co jest

bardzo niebezpieczne dla poruszających się tam spacerowiczów.

Radnym zaprezentowany został projekt uchwały w sprawie uchwalenie miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego "Dla wybranych obszarów przyrodniczych miasta Krakowa" -

etap B, podetap B1 – według druku nr 2192. Na terenie projektowanego planu, który swoim

zasięgiem obejmuje obszar 25 hektarów w Toniach – 96% obszaru to tereny rolnicze. -

Natomiast procedowane jest w granicach tego planu pozwolenie na budowę na podstawie

decyzji WZ z 2011 r., które zakłada budowę 6 budynków usługowych na ponad 3 ha gruntów.

Jeśli plan nie zostanie uchwalony, to inwestycja będzie realizowana – mówił projektant planu.

Projekt uchwały w tej sprawie otrzymał pozytywną opinię Komisji.
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